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Van het bestuur:  

Op woensdag 14 oktober 2020 zien we elkaar weer bij de eetbijeenkomst in 
Restaurant de Boschvijver. Op dinsdagmiddag vóór de eetbijeenkomst geeft uw 
voorzitter aan de eigenaar van de Boschvijver het aantal aanwezige leden door. 
Graag uiterlijk dinsdagmorgen via bovenstaande tel.nr. of mail door te geven als 
u NIET aanwezig kunt zijn.  

Wanneer u opmerkingen of aanvullingen op de agenda hebt, is het verzoek om 
dit alvast vóór dinsdag a.s. door te geven aan de voorzitter, zodat e.e.a. op tijd 
verwerkt kan worden. 

Agenda eetbijeenkomst woensdag 14-10-2019 
Locatie: Restaurant De Boschvijver, Adres J.C. Wilslaan 25 te Apeldoorn  

Start: 18.45 u.                     

1.  Opening  
2.  Mededelingen  
3.  Vaststellen verslag ALV 13 mei 2020  
4.  Jaarcijfers 2019-2020  
5.  Verslag Kascommissie  
6.  Welkom Janine van der Deure als nieuw lid  
7.  Commissies  
8.  Rondvraag  
9.  Sluiting 
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Afmelden voor bijeenkomsten bij: Bart Kuis 
E-mail: b.w.kuis@hetnet.nl 
Telefoon/sms : 06 - 53 34 48 11   

Lions Club Appelthorn 
Bulletin 

2020   45e jaargang

 

 APPELTHORN 



Wat een feest om elkaar weer te ontmoeten. 

Op 9 september zagen we elkaar weer in de Boschvijver. Wat hadden we elkaar 
een tijd niet gezien op de normale reguliere bijeenkomsten. Nog een andere 
verrassing werd ons voor getoverd. Elize was present om ons te bedienen. 
Charmant, liefdevol en met kennis van zaken deed ze haar werk. 
Antoine kwam met een kruk binnen. Hij was geopereerd aan zijn heup en kan 
dus de 4-daagse een tijdje niet meer lopen. Maar zijn spraakvermogen heeft er 
niet onder geleden en dat is mooi. 

Terwijl een aspirant lid geen belangstelling had om lid te worden (Jasper Jolink) 
vanwege de vele activiteiten die we organiseren was nu aanwezig Jeanine van de 
Deurne. Zij wil alleen lid worden als er voldoende activiteiten worden 
georganiseerd. Dat moet dus kunnen lukken. Via een Roll Call maakte iedereen 
zich bekend en dat deed ook Jeanine. We hopen dat je onze club zult uitzoeken 
als jouw favoriet.  

Tijdens de Roll Call maakte Hugo bekend dat hij over 6 maand met pensioen 
gaat. Zo’n jonge man en dan al met pensioen. Het moet niet gekker worden. 
De bestuursoverdracht liep als een zonnetje. Bart bedankte zijn 
medebestuursleden en vooral Cyro, die zich wel bijzonder had uitgesloofd. 
Daarna werd Andy Liem tot de lions toegelaten, ondanks het feit dat je dan wel 
een bijzonder goed mens moet zijn. Maar wie weet is hij dat. 

 

Maar ondertussen had ook Anita haar taak als nieuwe president aanvaard en ze 
wees in een pakkende toespraak op de geweldige samenwerking met het bestuur 
maar ook met de leden. Ze gaat met heel veel energie de taak op zich nemen en 
zal tijdens haar bestuursjaar vooral “we serve” als uitgangspunt nemen. 
Daarnaast wil ze graag dan we allen genieten van weer een nieuw Lionsjaar. 
Bart was toch wel blij dat hij van een taak ontlast is en bood om dit te vieren een 
consumptie aan, welke van harte werd aanvaard. 
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Daarna was het de beurt aan Hetty Heddema. Zij kwam als voorzitter van de 
voedselbank ons inzicht geven in de pakketten en de kosten daarvan en de 
opbrengsten (uit donaties). 

  

Het laatste jaarverslag (2018) gaf aan dat men gemiddeld 196 pakketten per 
week uitgeeft. Deze kosten per pakket gemiddeld € 6,57. In 2018 werd er een 
verlies geleden van € 14.316 en was er een positieve kasstroom van € 1.728. 
Hiermee kun je de wereld niet openbreken, dus ons werd gevraagd om ook een 
bijdrage te doen. Ik mag mijn mening niet geven maar ik zou er graag positief 
op willen reageren. Immers een fantastisch doel. 

Tijdens de rondvraag liet Erik weten, dat hij is betrokken bij de buiten/ binnen 
locatie van het Gelre ziekenhuis. De bedoeling is om een ruimte te maken om de 
ic-patiënten gelegenheid te geven om zich buiten te ontspannen voor zover dat 
mogelijk is. 

Ook een prima gebaar van allerlei mensen die zich gratis inzetten voor deze 
aanpassing. 

Het was weer een leuke avond met veel activiteiten in het verschiet. 
T.t. H. 
-------------------------------- 

Bospaviljoen ‘t Leesten in Ugchelen. 

Op 23 september kwamen we bij elkaar in het nieuwe bospaviljoen.  

Het pand werd geopend op 3 april 2020, zonder daar veel ophef over te maken 
i.v.m. corona. Vandaar dat ik er nog niet eerder van gehoord had. Het pand is 
opgebouwd met inlands hout en is energieneutraal als je de keuken niet 
meeneemt. Zonnepanelen zorgen voor verwarming. Het is gesitueerd in het 
geweldig mooie bos enerzijds en de heidevlakte anderzijds. Het is een 
aansprekend gebouw geworden, dat veel mogelijkheden biedt. 

Ivo Kamphorst is de baas van het geheel en is natuurlijk in de aller slechtste 
periode begonnen. Toch is hij enthousiast gebleven en gelooft in het concept 
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waarin zakelijke mogelijkheden (vergaderen, ontspanning leren) Educatie en 
Eten en drinken worden geboden. 

De ruimte is geschikt voor 160 gasten binnen en 250 gasten buiten. Er is plaats 
voor 250 auto’s te parkeren en uiteraard zijn er laadpalen aanwezig. 

Wij waren aanwezig met ongeveer 20 lions en mochten gratis drinken en eten, 
hetgeen door ons bestuur zal worden betaald, hoop ik. 

Het gebouw ligt maar 7 km van mijn huis, dus is best al fietsend te bereiken. 
Toen ik echter terugreed naar huis fietste in ongemerkt op de autoweg. Ik werd 
gewaarschuwd door een automobilist en zorgde ervoor om via de tussenberm 
naar het rijwielpad te gaan. Anders hadden we de volgende dag in de Stentor 
kunnen lezen: oude fietser reed met zijn e bike op de snelweg en werd door de 
politie van de weg gehaald. Hij rook wel naar bier, maar de bloedproef wees uit, 
dat hij niet te veel gedronken had.  

Ivo werd door Lisette bedankt voor zijn bijdrage aan het verhaal en ontving een 
echte fles gevuld met de lekkerste wijn van Ad. 

Wat ons veel genoegen deed, was dat Janine als jongste lid ook aanwezig was. 
Janine je hebt de juiste keuze gemaakt. 

Al met al een gezellige avond. 
T.t.H. 

------------------------------ 

 Van: Fundraising commissie  
Aan: Leden Lionsclub Appelthorn  
Datum: 1 oktober 2020  
Betreft: Achtergrondinformatie bij beoordeling 3 pitches voor tweede goed doel  
___________________________________________________________________  

Inleiding  
Naast het project Elke dag Kunst in het bos heeft club besloten te zoeken naar een 
tweede goed doel. Hiertoe zullen op 14 oktober 2020 kort drie projecten worden 
gepresenteerd (pitch). De commissie stelt het bestuur voor hieruit door de leden een 
keuze te laten maken.  

Financiën  
De Stichting Appelthorn heeft momenteel een banksaldo € 6.208, -. De vereniging dient 
nog € 601,- over te maken zodat het totaal te besteden bedrag € 6.809, - bedraagt. De 
donatie aan de Voedselbanken is al voldaan.  
De kosten voor het project Elke dag Kunst in het bos bedroegen afgelopen voorjaar  
circa € 2500,- Dit bedrag is elk jaar afhankelijk van aantal klassen dat deelneemt. De 
club heeft zich weliswaar voor komende jaren nog gecommitteerd aan dit project, maar 
we houden geld over.  

Criteria  
Ongeveer twee jaar geleden is er een inventarisatie gemaakt waaraan een nieuw goed 
doel volgens de leden zou moeten voldoen. De conclusies zijn toen gepresenteerd.  
Naast dat een project maatschappelijk relevant is, past het bij onze club, Het goede doel 
moet zichtbaar/aansprekend zijn. Alle leden moeten zich betrokken kunnen voelen bij het 
goede doel. Op te zetten fundraising acties voor dit goede doel moeten praktisch, 
haalbaar, uitvoerbaar zijn en tot stand komen met behulp van alle leden.  
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De meest aangehaalde voorwaarden worden hieronder weer gegeven:  
• • Lokaal  
• • Voor (kwetsbare) kinderen  
• • In de buurt van Apeldoorn  
• • Voor jeugd, cultuur of ouderen  
• • Weerspiegelen waar we voor staan: goed doen voor een ander  
• • Aansprekend, ook voor fondsenwerving  
• • Moet breed gedragen worden  
• • Voor langere periode  
• • Inzet van ALLE leden  
• • Handen uit de mouwen  
• • Direct tastbaar resultaat  
•  • Behapbaar (voldoende tijd om aan te werken; klein beginnen en daarna  
    uitbouwen); geen subcommissies nodig  
• • Hoeft niet veel te kosten  
• • Voor langere periode  
• • Meedoen aan kleinere lokale projecten  

---------- 

PROFICIAT…. 
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     Lions Club Appelthorn     

  

3 oktober r 
20 oktober 
20 oktober  
Willem van Toorn 
Ingrid de Koning 
José Schuitemaker 
  21 oktober 
  29 oktober 
  11 november                                        Marianne Kielstra 
                                       Astrid Groustra 
                                       Ton ter Hoeven 
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